

22.—Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'approuver les réquisitions suivantes:

Incinération: Nos 123, 124, 125.

Maladies Contagieuses: Nos 84, 85, 86, 87.

Incendies: Nos 206, 207, 208, 209, 210, 211.

Alarmes: No 59.

Police: No 188.

Inspection du Lait et des Fermes: No 10.

Voirie (Division Nord): Nos 410, 411, 412, 413, 414, 415, 416, 417.

Voirie (Division Ouest): Nos 124, 125, 126.

Aqueduc: Nos 722, 724, 725, 726, 727, 728, 729, 730, 732, 733, 734, 735, 736, 737, 738, 739, 740.

Ingénieur en Chef: No 9.

Impressions et Papeterie: No 51.

Voirie (Hôtel de Ville): No 29.

Assistance Municipale: Nos 223, 224, 226, 227.

Voirie (Division Est): Nos 160, 161, 162, 163, 164.

23.—Soumises deux séries de mandats, vérifiés par le Contrôleur et Auditeur de la Cité, au montant respectif de \$45,619.61, \$2,000, suivant listes certifiées.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'en autoriser le paiement.

24.—(29141) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, recommandant la pose de tuyaux à l'eau, de 8 et 10" de diamètre dans la rue Lindores (Stuart), au nord de la rue Blair, soit 250' dans la rue Blair et 600' dans la rue Lindores, au coût de \$2,325.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'autoriser ladite dépense à même le crédit voté pour la pose de conduites principales.

25.—(29146) Soumis un rapport de l'Assistant-Ingénieur en Chef, recommandant la pose de tuyaux à l'eau dans la rue Daniel (Bélanger), de l'ouest de la rue de Normanville à l'est de la rue Chambord, au coût de \$ 2,100.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'autoriser ladite dépense à même le crédit voté pour la pose de conduites principales.

26.—(28925) Soumis un rapport du Surintendant de Police, déclarant ne pouvoir recommander de faire droit à la demande d'incorporation de l'Association dite "Club Social".

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'approuver ledit rapport et d'autoriser le remise du dépôt de \$25 fait par les requérants.

27.—(26587) Soumis un rapport du Département en Loi, au sujet de la réfection du pavage de la rue Mansfield.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De recommander au Conseil le vote d'une somme de \$3,217.50, pour la réfection de la surface d'usage en asphalte du pavage de la rue Mansfield, entre les rues Burnside et Sherbrooke.

28.—(29138) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, recommandant le paiement d'un compte de \$12.30 à M. E. F. Valiquet, pour déboursés faits relativement à l'examen et l'essai de la barge "Accommodation".

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'autoriser le paiement de ladite somme, à même le crédit voté pour "Dépenses Générales pour surveillance et direction des Travaux Publics".

22.—On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the following requisitions be approved:

Incineration: Nos. 123, 124, 125.

Contagious Diseases: Nos. 84, 85, 86, 87.

Fire: Nos. 206, 207, 208, 209, 210, 211.

Alarms: No. 59.

Police: No. 188.

Milk and Farm Inspection: No. 10.

Road (North Division): Nos. 410, 411, 412, 413, 414, 415, 416, 417.

Road (West Division): Nos. 124, 125, 126.

Water: Nos. 722, 724, 725, 726, 727, 728, 729, 730, 732, 733, 734, 735, 736, 737, 738, 739, 740.

Chief Engineer: No. 9.

Printing and Stationery: No. 51.

Road (City Hall): No. 29.

Municipal Assistance: Nos. 223, 224, 226, 227.

Road (East Division): Nos. 160, 161, 162, 163, 164.

23.—Submitted two series of warrants, verified by the City Comptroller and Auditor, amounting respectively to \$45,619.61, \$2,000.00, as per certified lists.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To authorize the payment thereof.

24.—(29141) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, recommending that 8" and 10" water mains be laid in Lindores (Stuart) street, north of Blair street, viz.: 250' in Blair and 600' in Lindores street, at a cost of \$2,325.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That said expenditure be authorized and charged against the appropriation voted for the laying of mains.

25.—(29146) Submitted a report from the Asst.-Chief Engineer, recommending that a water main be laid in Daniel street (Bélanger), from west of de Normanville street to east of Chambord street, at a cost of \$2,100.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That said expenditure be authorized, ex-appropriation voted for the laying of mains.

26.—(28925) Submitted a report from the Superintendent of Police, stating that he cannot recommend the granting of the application from the "Social Club", for incorporation.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To concur in said report and to authorize the refund of the deposit of \$25 made by the applicants.

27.—(26587) Submitted a report from the Law Department, anent the resurfacing of Mansfield street.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that a sum of \$3,217.50 be voted for resurfacing Mansfield street, between Burnside and Sherbrooke streets.

28.—(29138) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, recommending that a sum of \$12.30 be paid to Mr. E. F. Valiquet, for disbursements made in connection with the examination and testing of the barge "Accommodation".

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That said sum be paid ex-appropriation voted for "General Expenses for the Supervision and Direction of Public Works".